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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Boxmeer Centrum 
Aanvang:  19.30 uur 
Locatie:  Parochiehuis, Van Sasse van Ysseltstraat 8, Boxmeer    
Datum: 4 november 2024 
 
Aanwezig: Nelly Verheijen, Eric Maes, Harry Flaton, Koen Strik, Dorien Schrijen,                                                  
   
1. Opening 

Van harte welkom allemaal. 
 
2. Ingekomen stukken (zie bijlage I) 

• Elke wijkraad wil wel een DSI (Dynamische Snelheidsindicator) hebben. En deze 
laten rouleren.  We wachten op reactie van de Gemeente. 

• Eric is lid van de stuurgroep van Maasheggen UNESCO. Met enige regelmaat 
ontvangen wij een nieuwsbrief. Wellicht een idee om de link van Maasheggen 
UNESCO op de nieuwe website van de Wijkraden te plaatsen. 

• De Gemeente gaat de luchtkwaliteit in de gemeente Land van Cuijk meten door op 
een 50-tal punten meetapparatuur te plaatsen. Eric gaat hieraan deelnemen namens 
de wijkraden.  

• De bijeenkomst over de omgevingsvisie van 25 november wordt bijgewoond door 
Harry. 

• De bijeenkomst van het omgevingsfonds wordt op 13 november gehouden en wordt 
bijgewoond door Koen.  

 
3. Verslag vorige vergadering 23 september 2024. 

• Punt 10: De samenwerking met Sociom loopt nog niet helemaal naar wens. Dit wordt 
in het volgende voorzittersoverleg besproken. 

 
4. Vaststellen agenda jaarplanning vergadering en bewonersbijeenkomsten (Bijlage II) 

Aangepaste jaaragenda doorgeven en ook doorsturen naar Willem Engbers en  
Jacqueline van Kempen.  

 
5. Evaluatie ontmoetingsdag 3 november  

De opkomst was goed en de sfeer heel gezellig. Mooie muziek. 
Volgend jaar willen we toch weer een iets actievere ontmoetingsdag organiseren.(Op 
agenda 27januari 2025 plaatsen. 

 
6. Donaties/ sponsoring 

• Boxmeerse Vaart 625-jubileum. In 2025 bestaat de Boxmeerse Vaart 625 jaar. 
Hiervoor is een jubileumcommissie bezig om een leuk programma te organiseren. Op 
15 juni wordt er een Vaartfestival georganiseerd in het Weijerpark, met kraampjes 
Brocante en aan de Vaart gelieerde verenigingen kunnen zich presenteren. Gerard 
Sonnemans, Boxmeerse schrijver is een boek aan het schrijven over de Boxmeerse 
Vaart ( anekdotes, historische verhalen) De in Boxmeer woonachtige Berry Geurts 



2 

 

gaat het boek illustreren. Ook heeft Jan Peters het script geschreven voor een 
musical over de Boxmeerse Vaart. Jan Peters heeft al menige Boxmeerse producties 
op zijn naam staat. Dit alles om de Boxmeerse Vaart onder de aandacht te brengen 
bij de inwoners van Boxmeer, met name de kinderen, om zo dit cultureel erfgoed 
door te geven aan volgende generaties. Om het geheel zo laagdrempelig mogelijk te 
maken, zouden de kosten gefinancierd moeten worden door sponsors/ fondsen. 
Omdat de Boxmeerse Vaart erg belangrijk is voor alle inwoners van Boxmeer, vraagt 
het bestuur een bijdrage aan de wijkraden.  

• Siepiejo Intocht Sint. 
Zij vragen een vergoeding voor het podium dat zijmoeten huren voor de intocht op 
16 november. De kosten hiervoor bedragen € 700,00. Zij hebben dit voorgelegd 
aan de voorzitters van de gezamenlijke wijkraden die dan éénmalig elk € 150,00 
zouden moeten doneren. De wijkraden zuid en west zijn akkoord gegaan, de 
overige wijkraden moeten hierover nog beslissen.Wij vinden dat de aanvraag 
slecht onderbouwd is, een begroting van 2023 roept vraagtekens op. In beginsel 
willen we wel doneren, maar Siepiejo moet de aanvraag wel beter onderbouwen. 

 
7. WIU digitaal (aandachtspunten zie bijlage III)  

Deze moeten voor 1 december digitaal ingediend worden.  

• Gevaarlijke kruising Van Sasse van Ysseltstraat/Steenstraat  

• Smalle trottoirs in Van Sasse van Ysseltstraat 

• Parkeerprobleem Van Sasse v. Ysseltstraat/ Steenstraat Zuid/ Metworstlaan. 

• Haalbaarheidsonderzoek uitvoeren éénrichtingsverkeer Van Coothstraat/Marktstraat. 

• Fietsstallingen bij Titus Brandsmaplein zijn verminderd. Graag terugplaatsen. 

• Meerdere aandachtpunten graag vóór 15 november doorgeven aan Dorien. 
 
 7.Redactiegroep gezamenlijke wijkraden. 
 

• De flyer is bijna klaar. Op dit moment wordt de laatste hand hieraan gelegd. Eind 
november is alles klaar en kunnen de flyers verspreid worden. 
Voor ons misschien fijn om de uitnodiging voor de nieuwjaarsborrel hieraan toe te 
voegen.  

• De website gaat iets later online. Er zijn nog wat administratieve punten die 
uitgevoerd moeten worden.Daarna moet onze eigen website aangepast worden. 

 
8. Verslag voorzittersoverleg. 

• In het voorzittersoverleg is voornamelijk gesproken over het mobiliteitsplan. De  
fietstunnel bij het Maasziekenhuis is een paar dagen afgesloten geweest en de 
omleidingsroute die gekozen is was niet handig. 

• Autoluw maken van Cuijk/Boxmeer.  

• Er wordt een bijeenkomst georganiseerd in samenwerking met de scholen over het  
kinderen. 

• Er is gesproken over een geschikte plaats voor het woonwagenkamp. Ad de Ponti (  
West) en Hilly van Neerven (Noord) nemen deel aan het woonwagenbeleid.  

• Voor het mobiliteitsplan wordt een klankbordgroep opgericht waarin Theo (Zuid) en  
Ad (West) zitting hebben. Harry wilde zich hier ook graag bij aansluiten, maar men vindt dat 
de afvaardiging in balans moet zijn.  
 
 
8. Wat verder ter tafel komt.  

• Nelly: Piet Tax wil wel gaan flyeren/ wijk van Marijke Hutten overnemen. 

• Dorien: kan donderdag bij bijeenkomst geveltuintjes zijn. 

• Harry: Diana Bodde zou graag meer activiteiten willen zien in Boxmeer op 
Koningsdag 27 april. Een soort van vrijmarkt. We vragen ons af of wij dat moeten 
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organiseren of er een Oranjevereniging moet komen. Eric neemt het mee naar 
voorzittersoverleg.  

• Bij een bewoner  wordt heel vaak belletje getrokken. Zij vraagt aan de wijkraad 
advies hoe zij dit moet oplossen. Harry heeft dit met haar besproken. 

• Harry vraagt hoe wij  thema-avond over mobilteit in St, Agatha gevonden hebben?  
 We vonden de presentatie met rollenspel erg origineel. De tafelgesprekken vonden 
 we wat minder goed.   
 De organisatie zelf was ook erg tevreden, goede opkomst. 

• Vraagt zich af of er nog een avond georganiseerd wordt over AI?  
 

9. Sluiting 
Volgende vergadering 16 december 2024. 

 
Boxmeer 11-11-2024 
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